

《单词百科:spatio-temporal是什么意思?spatio-temporal怎么发音?spatio-temporal的解释和用法》

英语单词spatio-temporal是什么意思?spatio-temporal怎么读?spatio-temporal怎么发音?美加网为您整理了spatio-temporal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



spatio-temporal怎么读

spatio-temporal的读音:[s'peɪ ti: ə ʊ t'emp ə r ə l]

spatio-temporal的意思

1、adj.时间空间的, 时空的;

spatio-temporal的相关词组

1、temporal lobe 颞叶;

- 2、temporal hemianopia [医]颞侧偏盲;
- 3、temporal bone 颞骨;寿台骨;
- 4、temporal seta 颞毛;
- 5、temporal adaptation 时间适应;
- 6、temporal acuity 时间视敏度;

spatio-temporal的双语例句

1、Risks of assembly occupancies have source complicity, intrinsic dualism, effect ponderance, limited calculability and spatiotemporal characteristics.

人员密集场所的风险具有来源的复杂性、本质的双重性、后果的严重性、有限可计算性和时空特性。

2、Now, perfect and spatiotemporal devote oneself to to extend its internationalization strategy in product level.

现在,完美时空则致力于在产品层面延展其国际化战略。

3、It has basic significance to study the chaos of Erbium-doped fiber laser and optical spatiotemporal pattern.

因此,这两方面的研究都具有重大的基础性意义。

4、Moreover, the investigation of locative prepositional phrases helps find the spatiotemporal principles in locating experience.

此外,对处所介词短语的考察有助于找到处所经验的时空规律。

5、In fact a locative prepositional phrase is the general name of spatiotemporal prepositional phrases.

实际上,处所介词短语是时空介词短语的总称。

6、Perfect and spatiotemporal captured apparently 80 hind this one character of the group.

完美时空显然抓住了80后群体的这一特性。

7、And also this thesis proposes a kind of multi-dimensional spatiotemporal model of railway transportation safety systems.

轨道交通时空数据模型——面向轨道交通系统的仿真和系统实现.

8、One scheme of digital speech encryption communication with spatiotemporal chaotic synchronization was proposed.

提出一种利用时空混沌同步的数字语音加密通信方案.

9、Formed port to run the diversity of spatiotemporal union type from this.

并由此形成了口岸运行时空结合类型的多样性.

10、Perfect and spatiotemporal also rolled out freely Chinese net.

完美时空也推出了纵横中文网.

11、Aim The spatiotemporal periodic pattern of coupled map lattice are contracted.

目的构造均匀耦合映像格子中的时空周期图案.

12、In this paper, based-on attribute-cluster , a new spatiotemporal data aggregation query algorithm is proposed.

提出了基于属性簇的时空数据聚集查询算法.

13、Histogram can also be used in spatiotemporal query optimization after some improvements.

通过特定的改进,直方图也可应用到时空查询优化中.

14、The remaining pixels are filled-in by extending spatial texture synthesis techniques to the spatiotemporal domain.

利用扩充到时空区域的空间纹理合成技术填充剩余的像素.

15、The groundwater level appears marked spatiotemporal dynamic change rule after the transport.

结果显示,输水后地下水位表现出明显的时空动态变化规律.

16、Perfect and spatiotemporal it is home lays the view earlier one of enterprises of

overseas business.

完美时空是国内较早把目光瞄准海外业务的企业之一.

17、 This text main research faces city Intellectual Traffic System's data analysis of spatiotemporal data mining.

本文主要研究面向城市智能交通系统数据分析的时空数据挖掘问题.

18、 An associative memory network with spatiotemporal chaos control is investigated in this paper.

本文提出了一种具有时空混沌控制的联想记忆网络.

以上是美加网为您整理的spatio-temporal怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于spatio-temporal的用法、spatio-temporal的释义、spatio-temporal的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/spatio-temporal>

